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Hoolekogu esimees Kerli Relli teatas, et sellel koosolekul ei arutata veel toiduraha 
päevamaksumuse küsimust, kuna valla poolselt on veel palju lahtisi otsi, mida arutada 
 
1. Tutvumisring 

Hoolekogu liikmed tutvustasid ennast ja missugust rühma nad esindavad 
 

2. Direktor V.Uudami ettekanne ,,Ülevaade Tamsalu lasteaia Krõll 2021/2022 
õa. õppe- ja kasvatustööst“ 
 

KUULATI: V. Uudam esitas ülevaate. 
Aluseks võttes Koolieelse lasteasutuse seaduse (KELS) §21 p (4) esitab direktor 
hoolekogule kirjaliku ülevaate.  
Dokument oli saadetud hoolekogu liikmetele e-posti teel eelnevalt tutvumiseks. (lisa 
1) 

 
OTSUSTATI: Ülevaade õppeaastast võeti teatavaks 

 
3. Info ja jooksvad küsimused 

 
Kerli Relli: ,,Kas vallal on seisukoht õpetaja- abide palgatõusu osas?“ 
Tuuli Roostfeldt: ,,Küsimus tuleb lähiajal arutelule. Oleme arutanud, et vaja oleks 
vallas ühtlustada õpetaja- abide palgad“ 
Viiu Uudam: ,,Meie lasteaias on õpetaja-abid läbinud koolituse Valga 
Kutsehariduskeskuse juures ja omandanud lapsehoidja kutse. Aga kahjuks ei ole 
olnud võimalust pärast seda palka tõsta. See oleks väga vajalik otsus“ 
 
Tuuli Roostfeldt: ,, 01.01.2023 hakkab lasteaia tasu olema sõltuvuses 
miinimumpalgast. Nendele peredele, kes ei ole Tapa valda sisse kirjutatud, läheb 
tasu suuremaks- 10% miinimumpalgast“ 
Geidi Kruusmann: ,,Kas sissekirjutus Tapa valda peab olema mõlemal vanemal?“ 
Tuuli Roostfeldt: ,,Piisab ühe vanema sissekirjutusest. Maksmine hakkab toimuma 
tagant järgi , seni toimus ettemaks. 2. ja 3. lapse puhul soodustuse saamiseks on 
võimalik alates 1.dets 2022 teha avaldus“ 
Viiu Uudam: ,,Suveti on võimalus käia Tamsalu lasteaia Krõll Tamsalu majas. 
Jätkuvalt on võimalus taotleda kaheks kuuks maksuvabastust, teatades sellest 
soovist 1 kuu ette.“ 
 
Kerli Relli: ,, On Krõlli lasteaia Tamsalu maja 40.juubel. Kas ka lapsevanemad 
võiks teha kingituse?“ 
Kristjan Nurmsalu: ,,Eelnevalt on juttu olnud rattahoidjate paigaldamisest Metsa 
tänava poolsele küljele?“ 
Kerli Relli: ,, Viime info lapsevanemateni, arutame, mis summaga on võimalik 
arvestada.Võimalik on korraldada laat nt.veebruaris kultuurimajas: esinejad, 
annetuskast, müük. Otsustame täpsemalt edasi jaanuaris. 



 
 
 
OTSUSTATI: asja arutatakse edasi jaanuaris, eelnevalt viivad hoolekogu liikmed 
info lastevanemateni . 

 
Kerli Relli:,,Mul on edasi ütelda  lapsevanema sõnum- kui lapsel on vaja rühma 
vahetada, oleks hea, kui lapsevanem teab seda varem ette“ 
Kaisa Truve: ,,Paluti infot, mida teevad need lapsed, kes ei maga , kellel ei ole 
und?“ 
Viiu Uudam: ,, Neil on võimalik mängida teises toas rahulikke, vaikseid mänge“ 
Maret Kivi: ,, Kõigepealt on puhkeaeg kõigile lastele unejutu kuulamisega ja 
pikutamisega umbes 1 tund, kuni õpetaja abi tuleb lõunalt tagasi. Kui laps ei ole 
selle aja jooksul uinunud, siis on tal võimalik mängida teises toas, täita töövihikut 
vm. 
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